



Cher partenaire,

Veillez noter qu'à compter du 1er avril 2020, il y aura un ajustement à nos exigences d'expédition minimale prépayées pour le transport gratuit. Vanity Fashions Ltd. n'a pas augmenté le tarif d'expédition prépayées depuis plus de 10 ans malgré l'augmentation continue des coûts de transport.

Le seuil des commandes prépayées passera à 300.00 \$
Nous apprécions votre entreprise, votre fidélité et votre confiance dans nos programmes. Comme toujours, nous nous engageons à vous offrir des programmes et des services supérieurs dans le développement continu de votre entreprise.

Cordialement,

Yemi Akindoju
President/Owner
Vanity Fashions Limited



Dear Valued Partner,

Please be advised that effective February 1st, 2020 there will be an adjustment to our prepaid minimum shipment requirements for free freight. Vanity Fashions Limited has not increased the standard prepaid shipping rate in over 10 years despite the continuous rise in transportation costs.

The threshold for prepaid orders will be increasing to \$300.00.

We value your business and appreciate your loyalty and trust in our programs. As always, we are committed to providing superior programs and service to you in the continued development of your business.

Warmest Regards,

Yemi Akindoju
President/Owner
Vanity Fashions Limited